

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 02-06-2021 05:17:23 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 02-06-2021 05:17:23 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 09-06-2021 at via zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 09-06-2021 الساعة 12:00 في عبر تطبيق زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
 1- Voting to approve adding the following objectives to the company's objectives stated within its Article and Memorandum of Association: Administrative office (activity No. 701020). The activities of retail sales for artistic products inside the artistic commercial exhibitions (activity No. 477326), and to amend the relevant clauses within the Articles and Memorandum of Association of the company. 	-1 التصويت على إقرار إضافة الغايات الآاتية إلى الغايات الواردة ضمن عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة: - مكتب إداري (رقم النشاط 701020) - انشطة البيع المنتجات الفنية في المعارض الفنية التجارية بالتجزئة (رقم النشاط 477326) وتعديل نصوص المواد ذات العلاقة ضمن عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Al Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Al Qashash